



Doris Pfordrescher
President and CEO
Well Go USA

Doris Pfordrescher has been with Well Go USA since the company was founded in 1991 and currently oversees acquisitions and strategic development. Over the course of 25-plus years, she has been instrumental in building Well Go into a full-service film distribution studio. Under Pfordrescher, Well Go has become a leader in Asian film distribution, with the acquisition and release of the **IP Man** franchise, box-office hits **Wolf Warrior 2**, **Operation Red Sea** and **Train to Busan**, as well as critically acclaimed movies, such as **The Assassin** (Hou Hsiao-Hsien) and **The Wailing** (Na Hong-jin). Well Go will distribute **Shadow**, the latest film by celebrated director Zhang Yimou.

Doris Pfordrescher
总裁兼首席执行官
美国灰狗扬声电影发行公司

自 1991 年公司成立起，Doris Pfordrescher 便在美国灰狗扬声电影发行公司任职，目前全面负责购片及公司战略发展。过去 25 年，她带领公司全面发展，除电影发行外还包括电影制作、电影版权交易。在她带领下，美国灰狗扬声电影发行公司一跃成为亚洲电影海外发行的领军者，不仅购买发行《叶问》系列电影、破华语电影票房记录的《战狼 2》《红海行动》、韩国电影《釜山行》，还发行广受赞誉的电影，如侯孝贤导演的《聂隐娘》、罗宏轸导演的《哭声》。美国灰狗扬声将发行著名导演张艺谋的最新作品《影》。